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1. I media står det å lesa at andelen ordinære offentlege tilskot til musea i Hordaland er 43 prosent, noko som er
langt under landsgjennomsnittet på 68 prosent. Er dette rett? Og korleis kan det forklarast? Er dette noko som
har vore slik i fleire år? Eg ber om ei oversikt over dette.

1. Fengselet på Ulvsnesøy står i fare for å verte nedlagt. Fengselsundervisninga som Hordaland fylkeskommune
har ansvaret for vert dermed og nedlagt. Etter det eg forstår kan denne avdelinga av fengselsundervisninga syna
til særs gode resultat. Finns det tal på dette? Kva vert konsekvensar for undervisninga til dei innsatte ved ei
eventuell nedlegging?

1. Bybanetrasé og politisk handsaming? I førre runde med val av trasé var det politisk handsama på alle nivå. No
les eg om dette i avisa. På spørsmål i MISA får ein til svar at det er Bergen sitt ansvar. Kva har endra seg sidan
førre runde med trasévalg? Kva vurderingar ligg til grunn for to slike ulike måtar å handsama same sak på?
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